

that in the meantime the Federal and Local Legislatures should interfere as little as possible with each other.

The House then went into Committee on the resolution. Mr. Jones in the chair.

Committee rose and reported the resolution. Report to be received to-morrow

Hon. Mr. Langevin presented a return relative to Harbours of Refuge on Lake Huron. Also, a return showing the progress made in opening communication between Fort William and Fort Garry.

The House adjourned at half-past ten.

vernement fédéral et les Gouvernements locaux devraient intervenir le moins possible.

La Chambre se réunit alors en Comité pour étudier la résolution. M. Jones préside.

Le Comité ajourne et fait rapport de la résolution. Le rapport doit être reçu demain.

L'hon. M. Langevin présente un rapport sur les ports de refuge du lac Huron, ainsi qu'un rapport indiquant le progrès dans l'ouverture de la voie de communication entre Fort William et Fort Garry.

La Chambre ajourne à 10h30.
